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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Nem tart-e attól a Kormány, hogy az UEFA 
Szuperkupa döntőn résztvevő egészségügyi dolgozók veszélyt jelenthetnének az ellátás 
biztonságára, ha megfertőződnek a rendezvényen? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Szeptember 24-én rendezik a Bayern München-Sevilla UEFA Szuperkupa-döntőt, amelynek a 
Puskás Aréna ad otthont. Az UEFA augusztus végén hivatalos döntést hozott arról, hogy nézők előtt
rendezik meg a budapesti Szuperkupa-döntőt, valamint arról is, hogy a Puskás Aréna teljes nézőtéri 
kapacitásának 30 százalékát lehet felhasználni. A rendezvényre 20.000 fő tud elmenni.

Ehhez kapcsolódóan jelent meg a hír, miszerint az elmúlt időszakban önfeláldozó munkát végző 
magyar egészségi dolgozók számára különítenek el legalább 500 belépőt a budapesti Szuperkupa-
döntőre. Ezt Csányi Sándor, az MLSZ és Aleksander Čeferin az UEFA elnöke közösen 
kezdeményezte. Azzal egyetérthetünk, hogy az egészségügyi dolgozók megérdemlik az elismerést 
az elmúlt időszak helytállásáért, azonban az aggályosnak mutatkozik, hogy egy 20.000 fős 
rendezvényre – amelyen javarészt külföldi személyek vesznek részt különböző országokból – a 
védekezésben szükséges egészségügyi dolgozók ilyen nagy számban ellátogassanak. 

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát:

Biztonságos-e az egészségügyi dolgozóknak részt vennie az UEFA Szuperkupa döntőn a 
Puskás Arénában? 

Nem tart –e attól a Kormány, hogy az UEFA Szuperkupa döntőn résztvevő egészségügyi 
dolgozók veszélyt jelenthetnének az ellátás biztonságára, ha megfertőződnek a rendezvényen?

Ajánlja –e jó szívvel a Kormány, hogy az egészségügyi dolgozók is részt vegyenek, mint nézők 
a szeptember 24-én rendezendő budapesti UEFA Szuperkupán? 



Milyen óvintézkedéseket tesz a Minisztérium, hogy megvédje a Szuperkupa döntőn résztvevő 
egészségügyi dolgozókat? 

Kell-e regisztrálniuk magukat vagy munkahelyükön jelezniük azoknak az egészségügyi 
dolgozóknak, akik ezen a tömegrendezvényen szeptember 24-én részt kívánnak venni? 

Budapest, 2020. szeptember 10.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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